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Ľupčianske 

bociany sa majú  

k svetu ... 

Čo večer bociana 
na močiar vábi? 

S obľubou počúva 
spevavé žaby. 

Na žabie koncerty 
veľmi rád chodí. 

Vždy dáku speváčku 
zachráni z vody. 
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Cena celkového diela je vyčíslená na 1 086 000 €. 

Časť výstavby bude financovaná úverom zo 

Štátneho fondu rozvoja bývania, časť úverom 

z banky a časť z vlastných zdrojov.  

Prestavba spočíva v stavebných úpravách 

existujúcej budovy, ktorá je v súčasnej dobe 

nevyužitá a v prístavbe dvoch pavilónov v prednej 

časti pozemku, smerom do ulice.  

V novovybudovaných priestoroch by mali 

vzniknúť jedno až trojposteľové izby, v počte asi 

40 lôžok,  kuchyňa so zázemím,  jedáleň slúžiaca 

aj ako spoločenská miestnosť, zimná záhrada na 

posedenie, ordinácia lekára,  izba pre stály dohľad, 

miestnosť pre kaderníctvo a holičstvo a ostatné 

nevyhnuté vybavenie.    

 

 

 

 

BÝVALÁ MATERSKÁ ŠKOLA SA 
ZMENÍ NA DOM  

SOCIÁLNYCH SLUŽIEB 

Bývalá materská škola - Karita bude už onedlho 

poskytovať útočisko ľuďom v dôchodkovom veku 

a ľuďom, ktorí sú odkázaní na nepretržitú 24 

hodinovú individuálnu starostlivosť.  V máji obec 

odovzdala budovu investorovi, ktorým sa na základe 

verejného obstarávania stala žilinská firma 

STAVEKO-SK. 

Budova v centre obce sa v minulosti využívala ako  

katolícka škola, neskôr ako materská škola 

s učiteľskými bytmi.  

 

V tichom prostredí Partizánskej Ľupče, čiže doma,  budú môcť naši seniori plnohodnotne  a dôstojne 

prežívať svoju jeseň života. Bude im zabezpečená kvalitná zdravotná, sociálna, kultúrna i duchovná  

 

 
 Pohľady na rekonštruovanú starú časť 

a výstavbu dvoch nových pavilónov. Rastú ako 

huby po daždi.   Foto: Michal Regec 

starostlivosť. Dúfame, že zrealizovaním tohto náročného projektu  sa nám podarí skvalitniť 

životné podmienky našim seniorom a aktívne podporiť ich chuť a vôľu do života.  

 
Pripravila : Renáta Antolová 
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K prístreškom pre zberné nádoby 

separovaného odpadu, ktoré sú už 

vybudované, pribudnú ďalšie štyri. 

Prvý, ktorý bol zrealizovaný v týchto 

dňoch pri rodinnom dome p. 

Michníkovej už slúži svojmu účelu. 

Ďalší bude umiestnený v miestach na 

ulicu na Kamence, tretí pri majetkovej 

bytovke smerom na ulicu na Královce 

a posledný pri poľovníckej budove, 

v mieste bývalej autobusovej 

zastávky. Prístrešky budú 

zrealizované v priebehu troch týždňov 

mikulášskou firmou MA-PE s.r.o. 

a obec za ne zaplatí približne 3 000 €. 

Veríme, že rozšírením počtu 

prístreškov a posilnením nádob na 

separovaný odpad sa nám podarí mať 

našu obec zas o niečo čistejšiu.  

K ďalšiemu zlepšeniu občianskej vybavenosti v našej 

obci určite prispeje rekonštrukcia chodníka a to 

v úseku od rodinného domu č. 401 p. Lezu po 

rodinný dom č. 368 p. Švidroňa.  
 

Na základe výberového konania sa dodávateľom  

stala žilinská  firma STAVEKO-SK, ktorá jediná 

predložila cenovú ponuku vo výške 26 723 € s DPH 

a zákazku vyhrala.  

 

 

 

PRÍSTREŠKOV NA 

SEPAROVANÝ 

ODPAD PRIBUDNE 

 

 

BUDEME SA TEŠIŤ Z NOVÉHO CHODNÍKA 

 

Nový prístrešok 

vyrástol pri 

rodinnom dome 

č. 188  

 

Spomínaná firma 

vykoná aj opravu 

výtlkov, ktorých je 

po našich cestách 

požehnane.  Obec 

to bude stáť 

približne 35 000€ 

 

 

ZAČNEME AJ   

S OPRAVAMI 

VÝTLKOV 

 

Pripravila : R. Antolová 
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Počet voličov zapísaných v zoznam :          1026 

Počet voličov, ktorí sa volieb zúčastnili:    91 

Počet platných hlasov:      88 

 

Dňa 16.mája sa uskutočnilo výberové konanie do funkcie 

riaditeľa Základnej školy s materskou školou. Konkurzu sa 

zúčastnili dve uchádzačky,  ktoré sa prezentovali pred 

jedenásťčlennou komisiou z rady školy. Výberového konania sa 

zúčastnil aj zástupca z Krajského školského úradu v Žiline Ing. 

Híčik a Mgr. Ťapajnová zo Štátnej školskej inšpekcie zo Žiliny, 

ktorí vysoko zhodnotili prípravu aj priebeh voľby.  Hlasovalo 

všetkých jedenásť členov a dvaja prísediaci, z ktorých trinásť 

hlasov bolo za a dva hlasy proti.  Rada školy rozhodla, že aj 

v nasledujúcich piatich rokoch bude našu školu viesť doterajšia 

riaditeľka, Mgr. Malvína Zvarová. Na obecnom zastupiteľstve jej 

starosta obce slávnostne odovzdal menovací dekrét a všetci jej 

popriali veľa úspechov do tejto náročnej práce.  

Rada školy vyslovila pracovníkom obecného úradu veľké 

poďakovanie za mimoriadnu ústretovosť, poskytnutú miestnosť  

a malé občerstvenie.  

 

 

  

  
 

 

1. NOVA, Konzervatívni demokrati Slovenska,  

    Občianska konzervatívna strana   3 

2. Kresťanskodemokratické hnutie                           7 

3. SMER – sociálna demokracia                                 26 

4. Slovenská ľudová strana                                         1 

5. Národ a Spravodlivosť – naša strana                  0 

6. Magnificat Slovakia                                                     0  

7. DEMOKRATICKÁ OBČIANSKA STRANA       0 

8. 7 STATOČNÝCH REGIONÁLNA STRANA  

   SLOVENSKA        0 

9. Maďarská kresťanskodemokratická aliancia – 

    Magyar Kereszténydemokrata Szővetség                0 

10. Strana TIP                                                              4 

11. Ľudová strana Naše Slovensko                                   3 

12. EURÓPSKA DEMOKRATICKÁ STRANA          1 

13. NOVÝ PARLAMENT                                             1   

14. MOST – HÍD                                                              0 
 

 

Komisia, ktorá bola zodpovedná za priebeh eurovolieb.  

Výsledky hlasovania vo voľbách do 

Európskeho parlamentu 

zo dňa 24. 5. 2014 
 

Počet  hlasov odovzdaných pre politickú stranu, politické hnutie alebo koalíciu : 

 

15. Kresťanská SLOVENSKÁ NÁRODNÁ STRANA           0 

16. Strana demokratického Slovenska                                          0 

17. Strana zelených                                                                         2 

18. VZDOR – strana práce      0                                                         

19. OBYČAJNÍ  ĽUDIA a nezávislé osobnosti                            7 

20. PRÁVO A SPRAVODLIVOSŤ                                               1 

21. Sloboda a Solidarita                                                                  7 

22. Strana moderného Slovenska                                                   1 

23. Komunistická strana Slovenska                                               0 

24. ÚSVIT                                                                                         0 

25. Strana občianskej ľavice                                                           0 

26. Slovenská národná strana                                                        13 

27. Slovenská demokratická a kresťanská únia – 

      Demokratická strana                                                                11 

28. PRIAMA DEMOKRACIA, Kresťanská ľudová strana        0 

29. Strana maďarskej komunity –Magyar Kőzősség Pártja        0                                

Možnosť udelenia preferenčných hlasov 

využilo v našej obci  

58 voličov. 
 

Účasť voličov v našej obci bola  

8,87%. 
 

 

Novozvolená riaditeľka školy Mgr. Malvína Zvarová si na obecnom 

zastupiteľstve prevzala menovací dekrét z rúk  starostu Ľubomíra Friča. 

S T A R O S T A  V Y M E N O V A L  ( s t a r o ) N O V Ú  

R I A D I T E Ľ K U  Š K O L Y  
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V Liptovskom Mikuláši začalo pôsobiť 

Poradenské centrum pre dospelých, ktoré 

zriaďuje Národný ústav celoživotného 

vzdelávania. Štatistiky totiž ukazujú, že 

Slováci nie sú dostatočne pripravení na 

slovenský a európsky trh práce. Centrum 

prostredníctvom svojho projektu Ďalšie 

vzdelávanie a poradenstvo pre dospelých 

pomáha pri nadobúdaní aktuálne potrebných 

zručností.  

 

Najväčším problémom pri uplatňovaní sa na slovenskom i európskom trhu práce je vzdelanostná úroveň 

a kvalita profesionálneho zamerania Slovákov. Preto vznikol projekt celoživotného vzdelávania, ktorý 

pomáha ľuďom bez kvalifikovaného vzdelania a špecializácie získať potrebné zručnosti. Na otázky 

odpovedal tútor  Poradenského centra pre dospelých Ladislav Pardel ... 

Ako sú na tom Slováci v rámci uplatňovania sa na trhu práce? 

Nepopieram,  že na Slovensku rovnako tak ako v okolitých krajinách existujú profesie, ktoré sú na trhu práce 

žiadané viac, profesie,  o ktoré je momentálne menší záujem, ale sú aj profesie, ktoré vytláča moderná doba 

a ľudia často končia na úradoch práce. Analýza štatistík potvrdzuje, že pracujúci občania, ktorí sa 

celoživotne vzdelávajú nemajú problém kedykoľvek sa uplatniť na trhu práce oproti tým občanom, ktorí sa 

raz niečomu vyučili a viac na svojom vzdelanostnom raste prestali pracovať.  

Slovenská republika, čo sa týka  počtu osôb zúčastňujúcich sa na programoch vzdelávania, je s 2,8 % medzi 

poslednými členskými krajinami  Európskej únie a z toho dôvodu je nevyhnutné uskutočniť reformu 

ďalšieho vzdelávania a nastaviť tak kvalitný systém poradenstva pre dospelých, ktorý bude odrazom 

vzdelanostnej úrovne celej našej spoločnosti ako aj lepšej uplatniteľnosti jej občanov na trhu práce.   

Na čo slúži Poradenské centrum pre dospelých? 

Národný ústav celoživotného vzdelávania je inštitúcia poverená Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a 

športu SR. V rámci ústavu realizujeme národný projekt Ďalšie vzdelávanie a poradenstvo pre dospelých ako 

nástroj lepšej uplatniteľnosti na trhu práce. V rámci toho bolo vytvorených 25 poradenských centier pre 

dospelých, kde záujemcovia získajú potrebné informácie a poradenstvo v oblasti kariérnej orientácie a 

celoživotného vzdelávania.  

Čo je úlohou Poradenského centra pre dospelých v Liptovskom Mikuláši?  

Kvalifikovaní tútori pomáhajú klientom zorientovať sa na trhu práce, poskytujú  informačné a poradenské 

služby v oblastiach kariérneho rozvoja, rozšírenia, či získania kvalifikácie. V Poradenskom centre pre 

dospelých je možné sa priamo prihlásiť do niektorého z ponúkaných 44. vzdelávacích programov. Všetky 

kurzy poskytujeme našim klientom zadarmo.  

Pre koho je centrum v Liptovskom Mikuláši určené?  

Do kurzov sa môžu prihlásiť dospelí zamestnaní ľudia, ktorí hľadajú lepšie uplatnenie sa na trhu práce. 

Ľuďom, ktorí majú trvalý pracovný pomer, sú ZČO, na materskej alebo rodičovskej dovolenke, prípadne 

ZŤP a sú zároveň zamestnaní, radi poskytneme naše služby. 

Do akých kurzov je možné sa prihlásiť?  

Vzdelávacie kurzy poskytujeme v odboroch, po ktorých je aktuálne na Slovensku a v Európe najväčší dopyt. 

Sú to napríklad remeslá a služby, ťažba a úprava surovín, hutníctvo, poľnohospodárstvo, drevospracujúci 

priemysel, papierenský priemysel, automobilový priemysel, stavebníctvo, strojárstvo a elektrotechnika, ale 

ponúkame vzdelanie aj v manažérskych oblastiach/pozíciách.    

Kde vás záujemcovia nájdu? 

Sídlime v budove Strednej odbornej školy stavebnej na ulici Jura Janošku 4 v Liptovskom Mikuláši. Klienti 

nám môžu písať aj na e-mailovú stránku Poradenského centra pre dospelých: tútor.lm@nuczv.sk, na ktorej 

dostanú potrebné informácie.  

 

 

 

PORADENSKÉ CENTRUM PRE DOSPELÝCH 

 

mailto:tútor.lm@nuczv.sk
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   Veterná smršť, ktorá sa prehnala ľupčianskou 

dolinou vo štvrtok 15. mája žiaľ nevynechala ani 

Detskú ozdravovňu Železnô. Musím však povedať, že 

pri tej hrôze, ktorá sa tu diala, obišla ozdravovňa ešte 

pomerne dobre, aj keď materiálne škody máme aj 

v ozdravovni. Hlavné však je, že sa nikomu nič 

nestalo a neevidujeme žiadnu ujmu na zdraví ani 

u detí, ani u personálu detskej ozdravovne.  

   V tom čase bolo v detskej ozdravovni na liečení viac 

ako 50 detí a zamestnanci  ozdravovne. Všetci ostali 

„uväznení“ na Železnom, pretože všetky cesty, ako 

z Partizánskej Ľupče, tak aj z Liptovskej Lúžnej a cez 

Latiborskú dolinu boli neprejazdné. Navyše sme ostali 

bez elektrickej energie, od ktorej je bytostne závislá 

kuchyňa, ohrev vody a čiastočne aj vykurovanie. 

Navyše od piatku rána sme ostali aj bez telefonického 

spojenia, pretože okrem  pevnej telefónnej siete 

prestali fungovať bez elektriky aj mobilné telefónne 

siete.  

   Obetavosťou pracovníkov detskej ozdravovne 

a niektorých ich rodinných príslušníkov sa nám 

kritickú situáciu podarilo zvládnuť. Už vo štvrtok 

v noci cestu do Liptovskej Lúžnej obetavo aspoň 

provizórne sprejazdnili pán Šalát so synom 

z Liptovskej Lúžnej spolu s pracovníkmi ozdravovne, 

varili sme pre viac, ako 60 ľudí na jedinom obyčajnom 

sporáku na drevo, elektrickú energiu nám od piatku 

večera do soboty zabezpečili pracovníci SSE 

elektrickým generátorom a v sobotu večer už opravili 

aj zničené elektrické vedenie. V súčasnej dobe už 

postupne odstraňujeme aj materiálne škody, no bude 

to trochu dlhší proces. 

 

 

 

 

 

Veterná smršť na Železnom ničila 
strechy i leháreň pre oddych detí 

Poškodená strecha a popadané stromy na jednom z objektov 

Zničená leháreň, kde deti v letných mesiacoch oddychovali 

Chcel by som sa aj touto cestou poďakovať pracovníkom Detskej ozdravovne Železnô a všetkým, ktorí nám 

v kritických chvíľach pomohli, vrátane pracovníkov Stredoslovenskej energetiky a.s. za ich obetavosť 

a prístup k riešeniu mimoriadnej situácie v Detskej ozdravovni Železnô. Vďaka nim mohla pokračovať 

prevádzka v Detskej ozdravovni Železnô bez prerušenia. 
Ing. Ján Kuska, riaditeľ DO Želenô  

 

Ako zápalky padali stromy počas veternej smršte 

Popadané stromy, ktoré bránili v prejazde 

ihneď začali odstraňovať miestni pilčíci, 

ale i ľudia z aktivačných prác v obci. 
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Nás skôr 

narodených 

učili rodičia, 

starí rodičia, 

učitelia, 

že prvý máj 

je Sviatok 

práce. 

V nadväznosti na túto tradíciu, 

zorganizoval v našej obci Klub 

slovenských turistov Darmošľap  

Partizánska Ľupča, brigádu – 

čistenie dolného toku potoku 

Ľupčianka. Brigáda sa začala pri 

obecnom cintoríne a pokračovali 

sme smerom nadol po toku Ľupčianky. Je smutné, že napriek tomu, že o brigáde boli informovaní občania 

obce prostredníctvom obecného rozhlasu, okrem členov KST Darmošľap, členov Slovenského  rybárskeho 

zväzu Ružomberok a pár mladých nadšencov, ktorým nie je ľahostajné životné prostredie, kde žijeme, sa 

nikto viac brigády nezúčastnil. Vyčistili sme 850 metrov toku Ľupčianky. Na uvedenom úseku sme 

vyzbierali cca 130 plastových vriec odpadu, televízor, kolesá od auta. 

   Stojí za zamyslenie, ako sa správame ku životnému prostrediu my všetci. Odpad, ktorý sme vyzbierali je 

naše dielo, nemôžeme sa vyhovárať, že to do Ľupčianky nahádzali turisti, odpad hádžeme do nej my a tým si 

znečisťujeme svoje vlastné životné prostredie. Najlepším riešením je, aby sme si všetci vstúpili do svedomia 

a odpadky vyhadzovali na miesto na to určené a nie posielali ich dole tokom Ľupčianky. Týmto chcem 

poďakovať starostovi obce a obecnému úradu, ktorí nám zabezpečili  vrecia na odpad a odvoz odpadu po 

skončení brigády. Tu by som chcel poukázať na problém, ktorý vznikol nekontrolovaným vypilovaním 

náletových drevín vedľa toku Ľupčianky. My, čo sme sa zúčastnili brigády, sme videli, aká spúšť tam ostala. 

Na mnohých miestach je prehradený tok vody stromami a konármi, ktoré tam nechala firma, ktorá 

realizovala vypilovanie stromov. Hrubšie stromy boli spracované, tenšie konáre a to čo padlo do vody ostalo 

na mieste, nikto sa už o to nezaujímal. Je šťastím, že tohtoročná zima bola mierna.  Inak by sa Ľupčianka 

počas topenia ľadu a snehu, následkom prehradenia toku určite vyliala. Je potrebné, aby sa zodpovedné 

orgány začali zaoberať touto situáciou a zabezpečili  spriechodnenie toku Ľupčianky. Nech tok vyčistí 

Povodie Váhu Žilina ako správca Ľupčianky alebo nech to nariadia firme, ktorú si najali na vypilovanie 

náletových drevín. Všetkých, ktorí sme sa zúčastnili brigády, hrial pocit niečoho dobre vykonaného 

a prospešného. Stretla sa tu partia nadšencov, ktorým nie je ľahostajné prostredie, v ktorom žijeme 

a v ktorom vyrastajú naše deti. ... A niektorí sa aj nedobrovoľne okúpali.... . 

 

 

     K tomuto nie ne potrebný komentár ... 

 
                                               KST Darmošľap  

 

NIE JE 1. MÁJ  

      AKO 1. MÁJ 
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A keď už boli 

členovia KST 

Darmošľap takí 

rozbehnutí, 

zorganizovali si na 

4.5.2014 brigádu na 

Magurke – opravu 

mosta cez potok na 

začiatku vstupu do 

Sedla Ďurkovej. 

Brigáda bola 

zorganizovaná aj ako 

tradičná rozlúčka so 

snehom. Pôvodne 

mala byť rozlúčka so 

snehom pred 

týždňom, ale počasie 

bolo proti. Išli sme 

rekonštruovať most, 

ktorý sa nachádza 

hneď vedľa bývalého 

lyžiarskeho vleku 

a ktorý je súčasťou 

značenej  
-
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trasy výstupu na Chabenec.  Pri podrobnejšej obhliadke mosta sme sa rozhodli, že  je lepšie a efektívnejšie 

postaviť nový most ako zrekonštruovať starý. Ženy a dievčatá sme poverili varením guľášu a my sme sa 

dali do roboty. Okolo obeda sme už mali most vybudovaný a hneď po ňom aj prešli prví turisti, ktorí išli na 

výstup na Chabenec. Po skončení brigády sme si posedeli pri guláši a robili plány na tohtoročnú turistickú 

sezónu. Pri brigáde a rozlúčke so snehom sa stretla partia nadšencov prírody, ktorí sú ochotní pre prírodu aj 

niečo urobiť, nielen od nej niečo brať. Bolo príjemné urobiť niečo prospešné pre turistický ruch 

a spríjemniť cestu turistom pri výstupe na Chabenec. Odteraz, keď pôjdeme na výstup na Chabenec, 

každého jedného z nás, ktorí sme sa zúčastnili brigády, bude hriať pocit dobre vykonanej práce 

a spomienka na jednu krásnu a príjemne strávenú nedeľu v kolektíve  nadšencov prírody.   
            KST Darmošľap- 
 

 

 
 

Klub Slovenských turistov Darmošľap opravil most cez potok na začiatku 

vstupu do Sedla Ďurkovej, ktorý je súčasťou značenej trasy výstupu na 

Chabenec.   

 

Partia nadšencov turistiky  

    opravila mostík  
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Šikovní ľudia zo Správy NAPANT spoločne 

s firmou PROFI – NET nasmerovali aj tento rok 

živú kameru na ich hniezdo, aby nám umožnili 

sledovať nielen každodenný život tohto vzácneho 

druhu, ale i krásnu panorámu časti našej obce. Je 

obdivuhodné, ako sa vie bociani párik starať o seba 

i svojich potomkov aj napriek tomu, že príroda im 

vždy prichystá nejaké prekvapenie. Musia čeliť 

výkyvom počasia, veď nedávna veterná smršť im 

dala poriadne zabrať. Dokonca o samičku Dadku je 

tento rok  taký veľký záujem, že musí bojovať  

s nočným votrelcom, ktorý sa pokúšal získať ich 

teritórium. Ale jej partner Dodko si to s ním 

chlapsky vybavil.  

 

 

Po minuloročnom úspešnom  príbehu bocianej rodinky, 

ktorá na komíne Obecného úradu v Partizánskej Ľupči 

vychovala  zo siedmych vajíčok svojich dvoch potomkov, 

môžu znova tisíce fanúšikov a obdivovateľov prírody 

sledovať ich ďalšie pokračovanie na www.kukaj.sk 

V  mesiaci máj sme mohli v hniezde vidieť päť vajíčok, 

z ktorých sa vyliahol aj plný počet ratolestí. Bohužiaľ príroda 

si to zas zariadila po svojom a to najmenšie a najslabšie nás 

muselo opustiť. Našťastie štyri bocianiky rastú ako z vody 

a koncom júla uvidíme, koľko  ich bude pripravených na 

náročný odlet.  

 

Foto : PROFI – NET, 

text : Renáta Antolová 

 

 

BOCIANIU RODINKU MOŽEME 

SLEDOVAŤ ONLINE 

 

 

V daždi slúžia Dodkove krídla ako dáždnik . Aj to je jeden 

z momentov veľkej starostlivosti o svoju rodinu.  

Prírodné divadlo nám umožnilo sledovať aj takúto 

situáciu. Párik napadol nečakaný votrelec. 

 

Pri príležitosti Svetového dňa životného prostredia bol dňa 5.6.2014 team KUKAJ.sk 

ocenený ministrom životného prostredia Petrom Žigom. Pán Ivan Daráni (prvý zľava) 

prevzal za celý team ďakovný list za dlhoročnú spoluprácu a dodávanie online 

webových prenosov zo života chránených živočíchov.  
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Už každoročne sa stalo tradíciou, 

že  naša obec ožije  

jarmočnou akciou. 

20. septembra tohto roku 

bude sa konať 8. ročník  

remeselníckeho jarmoku. 

 
 

 

 
Musíme túto akciu dobre pripraviť, 

preto si Vás dovoľujeme osloviť. 

Kto má chuť a dobré nápady, 

nech príde a zhostí sa úlohy, 

aby jarmok dopadol k spokojnosti 

nielen domácich, ale všetkých hostí. 
 

Tešíme sa na štedrosť našich  

dobrých sponzorov, 

ktorí prispejú finančnou   

alebo vecnou podporou. 

Aj tombola nech je pestrá a bohatá, 

zaujímavý program bude odplata. 

Nech pohár vínka alebo hriateho 

a dobrá nálada poteší každého, 

nech budete tancovať  

do bieleho rána a jarmok uzavrie  

ohňostroja brána. 
 

Všetky informácie získate na adrese:  Obecný úrad Partizánska Ľupča č. 417,   032 15 

Organizátor:     Renáta Antolová – 0908 908 739, Bc. Dana Havlanová 

Telefón obecného úradu:   044/5570755, 044/5570754 

e-mail:      obec.part.lupca@stonline.sk 

web:      www.partizanskalupca.com 

 

 

 

 

 

POZVÁNKA NA 8.ROČNÍK  

REMESELNÍCKEHO 

JARMOKU 

Zábery  z minuloročného jarmoku 

Uvítame akúkoľvek radu, podnet, iniciatívu alebo 

pripomienky, prípadne môžete osloviť svojich 

kolegov a priateľov. 

  

 

mailto:obec.part.lupca@stonline.sk
http://www.partizanskalupca.com/
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Michal Vozár – Veronika Obrcianová 
Martin Gejdoš – Zuzana Likavčanová 
Martin Hollý – Lucia Skubáková 

Martin Hric – Nikola Cabanová 

Deväťdesiat rokov, to je život, ktorý sa 
podobá knihe. Múdry človek premýšľa pri jej 
čítaní, pretože vie, že ju môže čítať len raz. 

Krásneho životného jubilea 90. rokov sa 
dožila aj naša spoluobčianka  

pani Želmíra Trnovská. 
 

Srdečne jej blahoželáme a do  ďalších  
rokov prajeme veľa zdravia,  

spokojnosti a osobnej pohody. 
 

 

Hana Balážecová 

Artur Kráľ 

Daria Mirgorodská 

Tadeáš Mojš 

 

Z  M A T R I K Y        Z  M A T R I K Y          Z  M A T R I K Y       

 
NARODILI SA 

 

 

Juraj Pethö 83 r.,  

Ján Adamčiak 59 r., 

Jolana Dobáková 73 r., 

Adam Turčan 1 mesiac 

 

ROZLÚČILI SME SA 

 

Svoje ÁNO povedali  

 

Základná organizácia Slovenského zväzu 

protifašistických bojovníkov touto cestou blahoželá 

svojim členom : 

  Želmíra Trnovská 90 r., 

    Mária Kolárska  90 r., 

      Gizela Matulová 87 r., 

        František Smitek 60 r., 

želá im veľa zdravia, spokojnosti a rodinnej pohody.  

 

Človek je krásny nielen vtedy, keď má pružný krok.  

Človek je krásny podľa múdrosti,  

čo zračí sa mu v oku,  

podľa vrások a bielych vlasov, podľa slov,  

keď ponára sa v hovore s deťmi do rokov,  

keď aj on bol mladý.  
Človek je krásny vtedy, keď ho ľudia majú radi. 

BLAHOŽELÁME 

Ľubomír Tomčík 60 r., 

 Albín Antol 75 r.,  

Mária Macáková 65 r.,  

Františka Kiselová 50 r.,  

Juraj Beňo 55 r.,  

Anna Švecová 55 r. 

 

ZO SZPB pripomína svojim členom 

a spoluobčanom, že sa blíži okrúhle, 70. výročie 

SNP. Touto cestou Vás všetkých pozývajú na 

oslavy k pamätníku, ktoré každoročne poriadajú 

v spolupráci s obecným úradom. 

ZO SZTP gratuluje 

svojim členom 
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POLSTOROČIE SPOLOČNÉHO ŽIVOTA oslávili 

manželia Elena a Daniel Líštikovci. S láskou vychovali 

štyri deti a teraz sa tešia z ôsmych vnúčat a štyroch 

pravnúčat. 

 

Svoje áno si 

povedali pred  

50. rokmi. 

Jubilantom sme zaželali, aby v dobrom zdraví, láske 

a porozumení prežili bok po boku ešte dlhý čas.  

 

 

 

VZÁCNA NÁVŠTEVA 

STAROSTU OBCE 

Už deti v predškolskom veku spoznávajú svoju 
obec v ktorej rastú, jej erby i dominanty. A to, 
že ich do tejto oblasti vynikajúco zasvätili pani 
učiteľky, predviedli na nedávnej návšteve 
obecného úradu. Presne vedeli určiť farby 
zástav, spoznali obecný erb a veľmi ich zaujala 
obrazovka, ktorá ukazuje prenosy z kamier. 
Každé z nich si mohlo vyskúšať ozdobnú reťaz 
s obecným znakom, ktorú má právo nosiť len 
starosta a to pri slávnostných príležitostiach.  
Ale najväčší záujem bol o otáčajúcu sa stoličku, 
na ktorej si rad za radom všetky deti posedeli.  
Ktovie, možno raz, práve niektoré z nich sa na 

ňu posadí ako novozvolená hlava obce.  

 

Foto a text : Renáta Antolová 

SVADOBNÉ JUBILEUM 
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Blíži sa leto. A s ním aj divadelné prázdniny. 

Aj keď tie divadelné majú obsahovo ráz iný, 

než aký si pri počutí slova PRÁZDNINY 

predstavujeme. V divadelnom svete sa len 

divadlá vysťahujú zo svojich kamenných 

budov na rôzne festivaly a stretnutia a potom 

všetky tie, čo majú anglický slova základ 

a preto ich nemenujem, aj keď ich mám rád.  

Aj Ľupčianske  LUNETRDLO má pozvanie na 

podujatia vo Vrútkach, Budmericiach, ale aj 

Košiciach a nezabúdajme samozrejme ani... 

alebo lepšie „najmä“ na domáci „Prepánajána 

fest“ 20. - 22.6. 2014. 

No a popritom absolvujeme ďalšie, s trochou zdravého sebavedomia si trúfnem napísať: „už také rutinné“ vystúpenia.  

Toľko teda prázdniny. Ale máme za sebou koniec „divadelného školského roka“. V našej terminológii to znamená 

absolvovanie divadelných súťažných prehliadok. Inscenácia „Rosencrantzová a Guildensternová sú už (prakticky) 

mŕtve“ sa prebojovala z okresnej prehliadky na krajskú. Tou sa stal, zase po rokoch, „Belopotockého Mikuláš“ (koľké 

to prekvapenie: v Liptovskom Mikuláši). Takmer na domácej pôde, ale vôbec nie preto, dievčatá (s jedným chlapcom) 

vybojovali 3.miesto a návrh na postup na celoštátnu súťaž. Región žilinského kraja je už tradične divadelne silný, ale 

tentokrát to bol doslova pretlak. V kategórii divadla mladých súťažilo 8 inscenácií. Takže úspechom bolo už aj to tretie 

miesto. Priznávam, že sme ani veľmi nerátali s ďalšou cestou, lebo týchto návrhov na postup z nižších, ako z prvého 

miesta, už máme za sebou celkom dosť. A pri obmedzených finančných možnostiach, ktoré ochotnícke divadlo má, to 

vždy skončilo posedením u nás na terase. Ale tentokrát sa Národné osvetové centrum rozhodlo našu inscenáciu zaradiť 

do programu FEDIM-u.  (Festivalu Divadla Mladých) v Tisovci. Bola to zároveň celoštátna prehliadka v tejto 

kategórii. Zažili sme tri krásne dni v tomto, tak trochu zabudnutom, ale o to krajšom kúte Slovenska. Nielen preto, že to 

boli tri krásne slnečné dni, (čo v divadelnej sále nebolo moc cítiť, ale po predstavení sa dalo zvaliť aj na trávu pred 

kultúrnym domom- u nás by to bol problém), ale hlavne pre neuveriteľnú emočnú silu, ktorá z tohto podujatia plynie. 

Je to festival so všetkým, čo k tomu patrí. Počas troch dní sa predstavilo 12 súťažných inscenácií. Ale popritom sa 

festivalovo žilo. Doobeda boli tvorivé dielne a rozborové semináre k jednotlivým predstaveniam. Večer festivalový 

klub aj s improligou, kde si naše baby prvýkrát skúsili, čo je to vymyslieť „divadlo“ na 5 minút za 5 minút a ešte to aj 

zahrať. (zvládli to  ) Rovnako, ako samotné súťažné predstavenie. A mňa pri tejto príležitosti opakovane napadá  len 

jedno hodnotenie: Som do vašich výkonov zamilovaný. A aj keď som videl predstavenie asi 50x, rád sa na to pozriem 

„zas a znova“.  (Ono tak trochu aj musím, keďže púšťam svetlá  ) Dúfam, že diváci naši, ľupčianski, prídu o tomto 

mojom hodnotení popolemizovať v „predvečer“ septembrového jarmoku, kedy by sme chceli túto našu adaptáciu 

klasickej a asi najznámejšej Shakespearovej tragédie „Hamlet“, predstaviť v repríze na našej najdomovskejšej scéne. 

Takže v Tisovci na nejaký výlet do okolia ani nebol čas. To si musíme nechať až nabudúce. Žeby o rok?  

Takže dievky: Eliška, Betka, Stanka, Monika, Maťka.... a „chlapec“ Kubo - ďakujem. Myslím, keďže píšem do 

obecných novín, tak aj za našich občanov,  lebo meno Partizánskej Ľupče sa skloňovalo na 100 spôsobov a 100x inak. 

Presne tak, ako ten Hamlet, čo o ňom hráte.   

Ale ľupčianske divadlo nie je len LUNETRDLO (ako nás o tom informuje aj čerstvo urobený polep na našom 

divadelnom vozíku) – Kúpili sme si za vstupné, čo baby „vyhrali“ počas predstavení  – minule po dorátaní nákladov 

a „stravného“ 12,80 Euro na Lúčkach! Ty kokso!  A „Ty kokso“ je aj bonmot toho Laketníka - Mareka. Predsa poznáte 

Mareka? Každý dnes pozná Mareka, aj Jano Voštinár! ... 

 
Tí, čo boli na programe ku  Dňu matiek, možno aspoň tušia, kam smerujem. Tým, čo 

neboli, na tomto mieste pripomeniem, že aj MINETRDLO - teda Mini netradičné 

divadlo stále funguje.  A v tomto súťažnom ročníku jeho farby viac ako úspešne 

hájil Heňo Peterec. S miniatúrou: „Chlapec z (n)Národného“ sa prebojoval do 

Žiliny, kde dostal cenu „Za humorné stvárnenie postavy“. A keďže kategória 

scénických miniatúr bola v rámci detského divadla nezmyselne zrušená, ďalší postup 

ani de facto nebol možný. Na druhej strane môžeme Heňovi kľudne hypoteticky, ale 

vôbec nie neobjektívne, udeliť 2. miesto na krajskej prehliadke a ako inak: 

S návrhom na postup na celoštátnu prehliadku „Zlatá priadka –Šaľa“.  

No a dorast, čo sa rodí  popri ZUŠ-ke  RKK, a pracujúci v spolupráci so ZŠ s MŠ 

v našej obci, je ďalším divadelným zoskupením a tvorivým potenciálom, ktorý určite 

už v blízkej budúcnosti prinesie ovocie zo stromu, o ktorý sa staráme určite lepšie, 

ako o tú marhuľu, čo nám vyschla za domom.            

Takže: Dobrý večer, priatelia dobrého divadla!  Najbližšie na „Jánafeste“. A potom 

v septembri pred jarmokom.              MUDr. Jaroslav Janíček 

 
 

 

PRÁZDNINY V DIVADLE 
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Posledný štvrťrok žiaci základnej školy opäť potvrdzovali svoju 

všestrannosť. Dosahovali dobré vyučovacie výsledky, rozvíjali svoje 

nadanie v záujmových krúžkoch a našli sa aj takí, čo so cťou 

reprezentovali školu a tým aj obec na súťažiach rôzneho zamerania.  

 

 

Noc s Andersenom 
Stretnutie s najväčším rozprávkarom všetkých čias 

čakalo na mladších i starších žiakov v piatok 4. 

apríla. Stretli sme sa podvečer so spacákmi, knihami 

i nejakými dobrotami pripravení stráviť noc čítaním 

rozprávok, rozprávaním sa o nich, spestriť si to 

rôznymi hrami a súťažami. Všetci sme sa dobre 

bavili a niektorí to dokonca vydržali až do tretej 

ráno! Budíček nás všetkých zobudil o pol šiestej 

ráno, pani učiteľky nám pripravili raňajky a my sme 

si ešte pred raňajkami pobalili všetky veci. Okolo 

ôsmej si po nás prišli naši rodičia. Aj keď sa nám 

niektorým ešte nechcelo, museli sme ísť domov. 

Tešíme sa už teraz na podobné akcie v budúcom 

školskom roku.  

 

 

MLADÝ ZDRAVOTNÍK 

Vedieť poskytnúť ranenému prvú pomoc je veľmi dôležité. 

Žiaci, ktorí sa zúčastnili 6. mája súťaže Mladý zdravotník 

dokázali, že to hravo zvládnu. Hliadka mladých zdravotníkov 

z I. stupňa sa umiestnila na obvodnom kole súťaže na krásnom 

druhom mieste. Blahoželáme žiakom 3. ročníka – kapitánke 

Laure Gejdošovej a členom družstva Sebastiánovi Kiselovi, 

Petronele Gejdošovej, Vanesse Švidroňovej a Marianne 

Zahradníkovej.  

Takmer pravidelne nás úspešne reprezentujú aj žiaci druhého 

stupňa pod kapitánskym vedením Mišky Trepáňovej. Členmi 

jej družstva boli: Michaela Jacková, Slávka Sliačanová, 

Michaela Škvareková, Juraj Trepáň a Frederik Benčo. 

V ťažkej konkurencii osemnástich družstiev z celého okresu 

skončili na peknom siedmom mieste. 

 

Malý futbal starších žiakov 
Súťaž v malom futbale pre starších 

žiakov sa 9. mája 2014 niesla 

v znamení postupu do okresného 

kola, kde sme neobhájili prvé 

miesto z kvalifikačného turnaja, ale 

zato sme podali výborný výkon. 

Okrem skúseností sme si odniesli 

aj zranenie Juraja Trepáňa, 

ktorému v ružomberskej nemocnici 

na pohotovosti diagnostikovali 

dvojitú zlomeninu nohy. 

 

Žiaci našej školy sa 23.5.2014 prvýkrát predviedli 

na atletickej súťaži žiakov základných škôl 

v Liptovskom Mikuláši. Na finálové priečky to 

nestačilo, ale takmer všetci si polepšili svoje osobné 

rekordy a len niekoľko sekúnd im chýbalo na 

obhajcov prvých troch miest. Reprezentovali nás: 

Žiačky : Petercová Beáta (8. ročník) - beh na 60m,  

Jacková Michaela (8. ročník) - beh na 60m, 

Kráľová Alžbeta (9. ročník) - beh na 800m, 

Fryková Natália (5. ročník) – beh na 800m, 

Kúkolová Kristína (5. ročník) – beh na 800m, 

Škvareková Michaela (9. ročník) - hod kriketovou 

loptičkou.  Žiaci : Šlachta Patrik (9. ročník) - beh 

na 1000m, Vlha Jozef (7. ročník) - beh na 1000m, 

Sliacky Šimon (9.ročník) - hod kriketovou 

loptičkou - beh na 60m. 

 

 

 

 

ATLETICKÁ SÚŤAŽ 
 

ZO ŽIVOTA  

ZŠ s MŠ 
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   Žiačka našej školy, Kristínka Rybáková, nás opäť úspešne 

reprezentovala na okresnom kole biologickej olympiády kat. 

E. Trikrát po sebe v predchádzajúcich rokoch bola na treťom 

mieste, tento rok obsadila prvé miesto a postúpila na krajské 

kolo do Žiliny. Na krajskom kole obsadila 11. miesto. Za jej 

dlhoročnú reprezentáciu jej ďakujeme a želáme veľa 

úspechov. 

   Biologická olympiáda je náročná a vyžaduje si celoročnú 

prípravu. Sme radi, že sme do tejto súťaže  získali aj ďalších 

žiakov. Spolu s Kristínkou sa súťaže zúčastnila aj Janka 

Veselovská, ktorá ako úspešná riešiteľka okresného kola 

skončila na veľmi peknom piatom mieste. 

 

 

 

Dve trojčlenné družstvá našej školy v zložení Vitáliš 

Adam, Kráľová Alžbeta, Benčo Frederik a Peterec 

Henrich, Urbanovičová Ema, Urbanovičová Kristína si 

zmerali vedomosti, šikovnosť a presnú mušku na 

poľovníckej súťaži v Liptovskom Mikuláši, ktorá sa 

konala 2.júna 2014. Kategórie, v ktorých súťažili 

s ďalšími 60 žiakmi, boli: poznávanie bylín, drevín, 

psov, zvierat a húb, chôdza na chodúľoch a streľba zo 

vzduchovky. Prvé spomínané družstvo skončilo na 1. 

mieste, a tak našu chodbu v škole zdobí ďalší pohár. 

V bodovaní jednotlivcov si najlepšie počínali Vitáliš 

Adam (5. miesto), Benčo Frederik (6. miesto) 

a Kráľová Alžbeta (9.miesto). 
 

4.júna 2014 žiačky a žiaci 4. a 5. ročníka opäť zúročili 

svedomitú prípravu na okresnom kole biologickej 

olympiády v kategórii F rastliny a zvieratká. Piataci 

(Betušová, Fryková, Hladiš, Kúkolová, Švidroňová) 

obsadili druhé miesto a len o bod im uniklo víťazstvo. 

Štvrtáci (Gregorová, Hollá, Kubíková, Lukačiková, 

Masiariková) ani tento rok nemali súperov, boli 

vo svojom ročníku jediní, a tak im pripadlo prvé miesto 

s vysokým počtom bodov za zbierky listov, plodov, 

obrázky, pozorovanie rastlín i živočíchov a za test. 

 

Rázusovie Vrbica je súťaž v umeleckom 

prednese. Našu školu reprezentovali 6. 

júna Benjamín Kráľ (próza, 2. kategória) 

a Chiara Moravová (poézia, 2. kategória). 

Obidvaja sa umiestnili v striebornom 

pásme. Zároveň sa zúčastnili 

sprievodných podujatí – recitácie pri 

hrobe M. R. Martákovej a návštevy 

Rázusovie domu v mestskej časti Vrbica. 

 

 

  

 

BIOLOGICKÁ OLYMPIÁDA 
 

RÁZUSOVIE VRBICA 

POĽOVNÍCKA SÚŤAŽ 

Kristínka Rybáková bola opäť  

medzi najlepšími... 
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Náš školský rok bol plný 

zaujímavých akcií, exkurzií 

i súťaží. Treba na to nielen talent 

a vôľu, ale aj podporu. Preto by 

sme chceli vysloviť veľkú vďaku 

rodičom, obci i sponzorom za ich 

podporu počas celého roka. 

Dúfame, že táto spolupráca bude 

aj naďalej pokračovať a že 

budeme spoločne rozvíjať talent 

našich žiakov. 

 

V rámci nášho školského vzdelávacieho programu „Cesta 

za poznaním“, ktorý je zameraný aj na upevňovanie 

ľudových tradícií, sa uskutočnilo milé stretnutie s p. 

Trnkom. Ukázal deťom ako sa dá využiť prírodný 

materiál – vŕbové prútie. Šikovnými rukami pred očami 

detí uplietol prútené košíky, korbáč a vŕbové píšťalky. 

Všetkým nám sa stretnutie veľmi páčilo a ďakujeme 

pánovi Trnkovi, že si našiel čas a prišiel medzi nás.  

 

 

  

 

 

 

 

Každý deň mamička zlatá, 

vždy a vždycky znova, 

žiada sa mi povedať ti tie 

najkrajšie slová. 

Jemné, nežné ako dúha  

a prekrásne ako kvietky, 

ale márne  

hľadám slová,  

neschopné sú všetky. 

Vyjadriť, čo v srdci chovám 

ako ťa ja rada mám. 

Daj mi líčko,  

miesto slov ťa vrúcne 

pobozkám. 

 

CESTA ZA POZNANÍM 

TEBE  

MAMIČKA 
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Základná organizácia SZTP v Partizánskej Ľupči má k 10.6.2014 119 členov. Patrí v obci medzi 

najmasovejšie spoločenské organizácie. Je občianskym združením a okrem telesne postihnutých sú v nej 

registrovaní nielen telesne postihnutí, ale aj sympatizanti. Vyvíja aj napriek hendikepu mnohých členov 

pestrú  verejnoprospešnú činnosť  hlavne v oblasti kultúrno -  spoločenskej, poradenskej, športovej, 

rekondičnej. Pre svojich členov organizuje zaujímavé akcie v priebehu celého roka. Aj napriek snahe rady 

Základnej organizácie SZTP je niekedy táto jej snaha nedocenená . Obetovanie voľného času organizátorov – 

rady SZTP  a finančných prostriedkov  na jednotlivé  akcie, tieto nenájdu vždy patričnú odozvu. Oproti 

minulosti badáme pokles záujmu resp. účasti na niektorých akciách. Nechceme preto robiť akcie len tak aby 

boli, lebo je to náročné nielen na čas a finančné prostriedky, ktorých nie je nikdy dosť a môžu sa využiť 

efektívnejšie.  Preto sme tohto roku vypustili tradičné akcie ako Deň matiek a Mesiac úcty k starším. Obidve 

akcie poriada obecný úrad s pestrým a pekným programom žiakov ZŠ s MŠ v Partizánskej Ľupči. Zaradili 

sme však nové akcie ako je pedikúra,  kde na túto prispieva ZO SZTP pre svojich členov 50% z ceny. 

V druhej polovici roku plánujeme s organizovaním masáží tiež s prispením 50% z ceny . Akcie sa 

uskutočňujú resp. sa uskutočnia v spoločenskej miestnosti v hasičskej zbrojnici.  Podľa možností a záujmu 

v rámci 70. výročia SNP  chceme sa s organizáciou SZPB zúčastniť výletu na pamätné miesta 2. svetovej 

vojny,  ako aj   tohtoročnej spomienky na toto výročie v našej  obci. Tradične pokračujeme v rekondičnom 

kúpaní v Aquaparku Tatralandia, kde máme zabezpečené celodenné kúpanie za výhodnú cenu 6,-€.  A to v 2. 

polroku od 2.9.2014 do 24.12.2014, kde sa môžu zúčastňovať členovia na náš členský preukaz spolu 

s občianskym preukazom a to denne v počte min. 3 osoby a max.  60 osôb naraz. Rada ZO SZTP zasadá  

pravidelne 1 x mesačne.  Na základe schváleného plánu práce na rok 2014 sa v 2.polroku uskutočnia 

nasledovné akcie : 19. júla 2014 /sobota/ sa uskutočnia na futbalovom štadióne OFK Partizánska Ľupča už 

tradične športové hry na ktoré srdečne pozývam všetkých členov a sympatizantov. Začiatok pre členov je 

s príchodom do areálu o 10,00 hodine, august 2014 - oslavy SNP + výlet na pamätné miesta  2. svetovej 

vojny, september  - október 2014 organizovanie, pedikúry, masáží, kúpanie v Tatralandii, november 2014 

– predvianočné posedenie, december 2014 – zatiaľ bez programu, členovia môžu prísť s iniciatívou. 

Z našej členskej základe máme zastúpenie aj vo vyšších orgánoch SZTP a to Ľubomír Tomčík je 

predsedom Okresnej rady/ďalej len OR/ SZTP v Liptovskom Mikuláši ako aj člen Krajskej rady SZTP 

v Žiline. Predsedníčka Ing. Milada Ondrejková je členkou OR SZTP v L. Mikuláši, podpredseda Július Sokol  

je predsedom kontrolnej komisie OR SZTP v L. Mikuláši , ktorý je aj pravidelným prispievateľom do 

celoslovenského časopisu  TP + TP, je to štvrťročné periodikum. Tajomníčka Anna Jacková je tiež členkou 

kontrolnej komisie OR SZTP v L. Mikuláši a prispievateľkou vlastnej tvorby v zbierkach básní s rôznou 

problematikou, ktoré vydáva Republikové centrum SZTP v Bratislave. S touto svojou tvorbou sa prezentuje 

na väčšine podujatí a osláv v obci aj v  okrese.  

Zároveň mi dovoľte v mene svojom aj v mene rady ZO SZTP v Partizánskej  Ľupči, hoci aj 

neskoršie,  zablahoželať  k okrúhlemu životnému jubileu 60. rokov, ktorého sa dožil predseda OR SZTP  

Ľubomír Tomčík.        Július Sokol – podpredseda ZO  SZTP P. 

Ľupča 
 

 

 

PLÁNOVANÉ AKTIVITY ZO SZTP 

Začiatkom marca tohto roku, sa nám v hlavách zrodila myšlienka, 

založiť spoločnú posilňovňu, kde by sme mali lepšie podmienky pre 

cvičenie. Obrátili sme sa teda na starostu našej obce so žiadosťou 

o pridelenie priestorov pre zriadenie posilňovne. Po prerokovaní našej 

žiadosti poslancami obecného zastupiteľstva, nám nakoniec obec 

pridelila 2 miestnosti v hasičskej zbrojnici. Tie sme vypratali, upravili 

podľa našich predstáv a predpokladáme, že v priebehu 2  - 3 týždňov, 

by sme v posilňovni mohli dvíhať prvé činky. Budeme radi, ak sa 

k nám časom pripojí viac ľudí – starších aj mladších. 

Touto cestou by sme sa chceli poďakovať poslancom, pracovníkom obecného úradu a všetkým ľuďom, 

ktorí našu myšlienku vypočuli, pochopili a pomohli nám ju zrealizovať. 

Za projektom obecnej posilňovne stoja bratia Juraj a Patrik Pethovci, bratia Róbert a Martin Ganobjakovci, 

Ján Hrompa. 

 

 

VYTVARUJTE SI DOKONALÚ POSTAVU 
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„Srdečne pozývam všetkých, ktorí stále váhajú a nevedia sa odhodlať, aby prišli medzi nás zažiť motto Tae 

ba: Get fit – lose weight – have fun – be strong, čo v preklade znamená Buď fit – strať váhu – zabav sa 

a buď silný, zisti kam až siahajú tvoje hranice, bojuj a nevzdávaj sa.  

Čo všetko European Tae bo ponúka zistíte iba vtedy, keď ho sami vyskúšate.  Až potom naozaj poznáte 

a pochopíte filozofiu, ktorá stojí za týmto jedinečným tréningovým systémom.“ dodáva s úsmevom 

certifikovaná trénerka.  „Takže dievčatá neváhajte a vyskúšajte, určite sa vám to bude páčiť, veď pár z nás 

absolvovalo aj päťhodinový maratón, cvičenie na akcii Orava Taebo mánia a zvládli sme to.“  Dodala 

usmiata Katka. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Po prvých rozpačitých tréningoch sa postupne vybudoval skalný 

tím “taebistiek”,  ktorý sa stále obohacuje o nových členov. Je 

ťažké začať, no nikdy nie je neskoro. Tae bo je určené bez 

rozdielu všetkým, je náročné, ale zato zábavné a efektívne. Toto 

by Vám určite povedali aj dievčence z Partizánskej Ľupče , ktoré  

tae bo cvičia. Pani Katka sa Tae bu  venuje zhruba 10 rokov 

z čoho posledné  4 roky pôsobí ako inštruktorka. „Tu v Ľupči 

cvičíme každý pondelok a štvrtok o 17:30 a tiež trénujeme 

v Liptovskej Teplej v kultúrnom dome každý utorok o 17:30 

a štvrtok o 19:00 hodine. Po poctivo odcvičenom polroku nás čaká 

zaslúžená letná prestávka, ale od septembra začíname makať zase 

naplno.“ hovorí pani Katka.  

 

European Tae bo prepracovaný bojový fitness systém už 

niekoľko mesiacov ovláda chodby Základnej školy s materskou 

školou v Partizánskej Ľupči. Predstavila nám ho naša nová 

obyvateľka Ing. Kateřina Porubská v októbri minulého roku, 

po tom, ako sa sem s rodinkou presťahovala z Podpoľania. 

„Každý úspech začína tým, že sa rozhodnete niečo vyskúšať.“ 
 

CVIČME S  

ÚSMEVOM 
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V oblasti Liptovský Mikuláš – Ružomberok Liptovského futbalového zväzu v súťažiach máme prihlásené 2 

družstvá mládeže a to v 1 A. triede dorast,  ktorý sme po 6 rokoch pôstu v tejto kategórii prihlásili. Museli 

sme však vyvinúť  nemalé úsilie. Nakoľko máme dobré vzťahy so susednými FK, v spolupráci s nimi sme 

postavili družstvo, nemali sme dosť svojich dorastencov resp. takých, ktorým by sa chcelo si trochu 

zašportovať a tým si rozvíjať svoju športovú a telesnú zdatnosť. Túto sezónu po dohode s materskými klubmi 

máme na hosťovaní chlapcov z Dúbravy, Svätého Kríža, Gálovian, Ľubele, ale základ tvoria naši chlapci.  

V tabuľke nie sú zatiaľ na oslnivom mieste,  ale podstata je, že chlapci hrajú a niektorí  dúfame zakotvia aj 

v A – čku. Len treba, aby hrali a výsledok príde,  aby sme nemuseli dopĺňať  A - čko s hráčmi iných klubov 

na hosťovanie až v takej miere ako doteraz. To je jedna strana mince, ale musia to aj chlapci chcieť, musia 

mať pocit zodpovednosti a disciplínu,  lebo výbor sa im snaží vytvoriť čo najlepšie podmienky, aby sa 

v duchu tradícií v Ľupči futbal hral aj ďalšie roky.  Dorastu sa od jarnej časti začal venovať Rišo Kacian st. 

Hra sa pomaly zlepšuje aj výsledky sú už lepšie,  ale tiež sa borí s tréningovou a zápasovou morálkou hráčov. 

Aj v tejto kategórii musíme byť trpezliví. Musia si však dorastenci uvedomiť, čo námahy a voľného času to 

stojí  funkcionárov OFK a aj nemalé finančné prostriedky, ktoré  sa  výbor snaží zohnať či už z 2% dane, od 

sponzorov a hlavne od obce na čele so starostom, napr. každú sobotu a nedeľu  je pristavené obecné auto, 

takisto sú vyčlenené finančné prostriedky z rozpočtu obce. Funkcionári  OFK túto činnosť vykonávajú bez 

nároku na odmenu, nie sú platení ako si  to niektorí myslia, robia to s radosťou , oduševnením  napr. aj 

napísanie takéhoto článku a vedenie web stránky OFK zaberie dosť voľného času. Robíme to, lebo nás to 

zatiaľ baví.   

Družstvo dorastu : 
stojaci zľava:   

Ľ.Šlachta – vedúci 

mužstva,  P. Šlachta, 

P. Rybák,  M. Andráš,  

T.Gejdoš, J.Rybák,  

S.Hollý, P.Devečka, 

M. Sliacky, J.Kráľ,  

R. Horanský,   

R. Kacian  
predný rad:  
J. Nemec, N. Peterec, 

M. Rakučiak 
 

 

Obecný futbalový klub sa vo svojej činnosti venuje  

športovej, kultúrno - spoločenskej, reprezentatívnej, 

brigádnickej a charitatívnej  oblasti. 

V rámci týchto spomenutých činností v športovej 

oblasti venuje zvýšený dôraz na výchovu svojej 

mládeže. Lebo do mládeže sa oplatí investovať. 

 

 2.mládežnícke družstvo máme prihlásené v 1.B.triede žiakov. Na tomto družstve sa ukazuje, že 

s trpezlivosťou  sa  venovať  mládeži vyplatí. Po 2 rokoch zohrávania sa a dopĺňania družstva a zmene 

trénera  prichádzajú výsledky práce a chlapci  a jedno dievča nám túto sezónu hlavne v jarnej časti robia 

radosť a dobre nás reprezentujú nielen v okrese, ale aj v rámci Slovenska.  V súčasnosti sa venuje v plnej 

miere a so zodpovednosťou a aj modernými formami tréningu Martin Erhardt, v jeho práci mu pomáhajú, kto 

akou formou môže - Michal Kráľ, Peter Urbanovič, Miroslav Jacko. Chlapci sa im aj nám všetkým 

odvďačujú svojou hrou a výsledkami.  V jarnej časti po príchode Matúša Gregora, ktorý je náš hráč, ale býva 

s rodinou v Ľubeli, hra dostala svoje grády. 

DO MLÁDEŽE SA OPLATÍ INVESTOVAŤ 
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Žiaci po víťaznom zápase v Demänovej  

stojaci: M. Erhardt - tréner, B. Petercová, R. Toček, A. Frič, M.Gregor-najlepší 

atrelec, R.Urbanovič, P. Urbanovič- ved. družstva, v podrepe: H. Peterec, P. Peško,A. 

Erhardt, R.Kacian, J.Peško, M.Klimáček, 

ležiaci : brankár M. Hollý. 

 

V bránke dominuje 

Matúš Hollý, ktorý 

striedavo v sobotu 

chytá aj za dorast 

V obrane si dobre 

svoje úlohy plnia 

Rišo Urbanovič 

s Marekom 

Klimáčkom,  

Aďom Fričom, 

v zálohe Rado 

Toček, tieto posty 

im vyhovujú 

najlepšie. Dobré 

výkony podáva aj 

Juro Trepáň, ktorý 

takisto hrá v sobotu 

za dorast 

a v nedeľu zaberá 

u žiakov, 

v súčasnosti je však 

zranený.    

 

Je najlepším strelcom nášho družstva so 17 gólmi. Výborne sa dopĺňajú s Mirom Bellom, Beatou 

Petercovou, bratmi Peškovcami –Jaro je zatiaľ druhý najlepší strelec nášho mužstva s 11 gólmi. 

Treba pochváliť aj ostatných za výkony, začínajú sa tiež oberať- Andrej Erhardt, Rišo Kacian, Heňo 

Peterec, Mišo Kráľ, Domino Hladiš. Naše nádeje v jarnej časti prehrali  3 razy a remizovali   2 razy, ostatné 

zápasy vyhrali.  S lídrom tabuľky Palúdzkou prehrali tesne 1:3, keď polčas bol 0:0. Ku koncu sezóny boli 

v obrátenej polohe, už nedostávali nakladačky ako v jesennej časti,  ale sami výrazne nadeľovali svojim 

súperom/ v štyroch zápasoch strelili 31 gólov/. Podrobnejšie komentáre a výsledky nájdete na web stránke 

OFK/ web stránka obce v sekcii šport –futbal.  

Treba sa nám aj pochváliť, v  MFK Ružomberok nás výborne reprezentujú  a to Beata  Petercová, Marek  

Klimáček, Richard Záchej, ktorí vo svojich mužstvách na rôznych turnajoch vynikajú, s   radosťou sme ich 

po súhlase rodičov  posunuli vyššie nech rozvíjajú svoj talent.  Do školy brankárov, ktorú organizuje MFK 

Ružomberok chceme prihlásiť Matúša Hollého.  Myslím si, že názov článku má svoje opodstatnenie a ak 

budeme takto pokračovať, o futbal v Ľupči sa nemusíme báť.      
          Július Sokol – tajomník OFK 
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